
 
 

 
 

 

ACTA DE SESSIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DE LLIÇÀ D’AMUNT 

 

Identificació de la sessió 

Núm. : 4/curs 2021-22 

Caràcter: ordinària 

Data: 13/06/2022 

Horari: 13,00h  

Sessió virtual 

 

Hi assisteixen: 

 

Ignasi Simon, alcalde 

Fran Sánchez, regidor 

Engra Rodriguez, directora escoles bressol municipal  Palaudàries 

Jesica Flores, representant AFA Marti i Pol 

Demelsa Franco, AMPA Escola Picots 

Josep Gendra, Escola Rosa Oriol Anguera 

Segundo Jimenez, Escola Miquel  Martí i Pol 

Silvia Mateu, Tècnica Educació i secretària del CEM  

Gina Balaguer , Escola Els Picots 

Santi Llorà Aguilà, Director Hipàtia. 

Miriam Ferre, Tècnica Auxiliar d´Educació 

Silvia Griñó, Directora Ins Lliçà 

Excusen la seva assistència: Feli Romero, AMPA Institut Lliçà 

 

 

Ordre del dia: 

  
Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

1. Valoració acte de presentació: “Conte Cooperatiu”. 

2. Calendari escolar 2022-23. Dies de lliure elecció. 

3. Inici activitat “ Anem a la piscina”. 



 
 

 
 

4. Preinscripcions i matricules 2022-23. 

5. Valoracions PAE 2021-22 

6. Valoració Projecta Crea, Creix i Activitat reforç primària. 

7. Valoració Consell d´Infants. 

8. Nova ubicació edifici antiga escola Sant Baldiri ( edifici 2 Ins Lliçà) 

9. Institut escola Marti i Pol 

10. Precs i preguntes 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

1- Valoració acte de presentació: “Conte Cooperatiu”. 

Totes les escoles l´han trobat molt bé, proposen repetir el curs que ve. Cal fer el tancament més 

d´hora perquè l´organització sigui més fàcil pels centres. 

2- Calendari escolar 2022-23. Dies de lliure elecció. 
31 octubre 2022 

9 desembre 2022 

20 febrer 2023 

17 març 2023 

29 maig 2023 

3- Inici activitat “ Anem a la piscina”. 

S´iniciarà el setembre fins el desembre 2022 ( 1 trimestre escolar) 

El transport es fa amb Sagales 

Servei CNC (Club Natació Caldes) 

Alumnes P5 de les escoles de primària. 

       4. Preinscripcions i matricules 2022-23. 

       5. Valoracions PAE 2021-22 

  Totes les escoles estan molt contents amb el PAE, l´únic que demanen és que el procés  de inscripció 

i comunicació sigui més àgil i poder tornar a tenir l´activitat de la policia un altre cop. 

  

       6. Valoració Projecta Crea, Creix i Activitat reforç primària. 



 
 

 
 

             Totes les escoles estan encantades en aquest projectes. Pel que fa a l´escola Els Picots van demanar          

la millora de l´espai per el projecte Crea, una aula més gran. L´èxit del projecte, també s´ha notat a l´augment    

de la matriculació de l´Escola de música. 

Totes les escoles van coincidir, que en el projecte Creix es troba a faltar la presencia de la professional, l´Eva.  

També es sol·licita que només hagi un professional a l´escola ELS Picots, actualment hi ha dos. 

         7. Valoració Consell d´Infants. 

Com a conclusió es va parlar de fer més protagonistes a consell d´infants en les escoles. 

L´escola Marti i Pol va demanar tenir més comunicació i informació per part del consell d´infats. 

       8. Nova ubicació edifici antiga escola Sant Baldiri ( edifici 2 Ins Lliçà) 

            A partir del curs que ve l´antiga escola Sant Baldiri recull el PTT, IFE i cicles formatius de l´Ins                         

Lliçà. L´escola estarà tota ocupada. Serà l´edifici 2 de l´Ins Lliçà, s´ha de començar a pensar el nom. 

       9. Institut escola Marti i Pol 

Des del Departament es va crear un comissió del professorat dels dos centres per portar a terme la 

fusió. En definitiva el propietari de tot el procés és el Departament. El director de l´Ins Hipàtia 

comunica que ha tingut una reunió amb els SSTT per tal de poder saber els terminis. Des de l´institut 

demanen acabar la fusió el curs 2023-24. Per tant demanen a l’ajuntament que les obres estiguin 

finalitzades per aquell curs. 

També es parla de poder ajudar aquells alumnes que tenen germans a l´Hipàtia pel tema dels punts. 

       10. Precs i preguntes 

Picots: 

 Comuniquen que hi ha molts alumnes al casal d´estiu i adaptar-ho al centre serà difícil. 

També el fet de no poder fer-ho a Sant Baldiri per fer obres ha creat una mica de malestar 

ja que l´any passat ells amb la mudança de centre varen fer, igualment, el casal. 

 L´alcalde demana la col·laboració de tots els centres per poder fer una bona difusió del 

Projecte Superheroina. 

S’ aixeca la sessió a les 14 

Vist i plau 

                    

 

La secretària                                                                L´Alcalde 

Silvia Mateu Arnau     Ignasi Simon Ortoll 
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